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Trafikudvalget har i brev af 22. februar 2006 stillet mig følgende spørgs-

mål, som jeg hermed skal besvare. 

./. Svaret vedlægges i 5 eksemplarer. 

Spørgsmål 302: 

”Ministeren bedes oplyse, om der i vurderingen af Skinnesvejseanstalten er 

blevet kalkuleret med, at virksomhedens kapacitet kunne opgraderes til 3-

holds-skift.” 

Svar: 

En udvidelse af kapaciteten til at arbejde i 3-holds-skift vil kræve ansættel-

se af flere medarbejdere. En tredobling af det nuværende driftsoverskud vil 

fortsat langt fra kunne dække fremtidige investeringsbehov. Banedanmark 

har derfor vurderet, at det ikke er en realistisk løsning, da problemstillingen 

med de forventede kommende reinvesteringer i anlæggets maskinpark ikke 

vil være løst. 

Med venlig hilsen 

Flemming Hansen 
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